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Motie “Natuurvriendelijke oevers in Haarlem, alle eendjes vallen in het water”  

 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 23 april 2020 tijdens behandeling 

van het bestemmingsplan ‘Nova College’. 

 

Constaterende dat 

 Het huidige waterplan aangeeft er een goede afweging wordt gemaakt tussen 

gebruikersfuncties, bodemopbouw en ecologische potenties als het gaat om de 

keuze van een natuurvriendelijke oever; 

 Het gebied naast de ecologische zone ligt en daarbij kan bijdragen aan de versterking 

van de natuurwaarden in de stad; 

 Er bij de uitvoering van het waterplan niet is gekozen voor een natuurvriendelijke 

oever  

 De groen participatie werkgroepen het hier niet mee eens waren 

 

Overwegende dat 

 2020 het jaar is van de Wilde Eend en de afgelopen decennia 30 procent van de 

populatie is verdwenen 

 Duurzaam Doen het mantra is van het coalitieakkoord 

 Natuurvriendelijke oevers een bijdrage kunnen leveren aan de versterking van de 

populatie van de Wilde Eend 

 

Besluit 

 De afweging ter zake van een natuurvriendelijke oever te beschrijven in toekomstige 

startnotities en daarbij de stadsecoloog te betrekken 
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